

QUALITY REFERENCEMENT RAISE YOUR PROFILE ON THE INTERNET, WITH NO OBLIGATION

GAGNEZ EN NOTORIÉTÉ SUR INTERNET SANS ENGAGEMENT

They have talent and they provide personalized services to their clients. Sandro Passafiume, Benjamin Bruyere and Gabriel Guaiana have recently created Quality Referencement. Their company helps customers to reach the best SEO results for their websites, in a progressive and assisted way, with no obligation from the start.

How does it work? They undertake a complete analysis of SEO and precise goals to reach and maintain on the long run: "We work with the requirement to get a specific result, after a qualified audit of our client's situation. This enables us to work on targeted key words". The goal is to appear on the first Google pages. Quality Referencement offers changing and growing results. Already, the auditing concept and their rate policy have seduced various local customers and the company develops nicely. You would like to raise your company's profile on the Internet, no matter what your field of expertise may be? Contact Quality Referencement. ■

Ils sont talentueux et travaillent de manière très personnalisée pour leurs clients. Sandro Passafiume, Benjamin Bruyère et Gabriel Guaiana viennent de créer Quality Référence-ment. Leur société propose à ses clients d'obtenir le meilleur référencement naturel pour leurs sites internet, de manière progressive et suivie, et sans engagement au départ.

leur méthode ? Une analyse complète du référencement, et des objectifs précis à atteindre et maintenir sur le long terme : « Nous travaillons avec obligation



Benjamin Bruyère, Sandro Passafiume et Gabriel Guaiana

de résultat, après un audit précis de la situation de notre client. Cela nous permet de travailler sur des mots-clés ciblés ». Objectif : les premières pages de Google. Quality Référence-ment propose des résultats évolutifs et croissants.

Déjà, la formule d'audit et la politique tarifaire ont séduit de nombreux clients locaux, et la société connaît une belle croissance. Vous souhaitez ga-

agner en notoriété, quel que soit votre domaine d'activité sur internet ? Contactez Quality Référence-ment. ■

Quality Referencement - www.quality-referencement.com - +33 (0)6 76 66 37 71 - 9 Avenue Jean Mermoz - Cagnes sur Mer